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Sammanträdets öppnande 

 
 
 
Ordförande Ingegerd Karlsson hälsar de närvarande välkomna 
och förklarar mötet öppnat.  

 

nr 10 § 1 
Val av justeringsman Andreas Rindbäck Wallin väljs att justera dagens protokoll. 

 
 

nr 10 § 2 
Godkännande av dagordning Dagordningen godkänns. 

 
 

nr 10 § 3 
Föregående protokoll Protokollet från senaste styrelsemötet nr 9, 24 november 2017, 

läggs med godkännande till handlingarna. 
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 Nr 10 § 4  

Vision och 
affärsidé 
 

Styrelsen har diskuterat bolagets vision och affärsidé på sin styrelsekonferens 
och VD föreslår följande lydelser: 
 
Förslag Vision:  
Västerviks Bostads AB är det naturliga valet för boende och 
verksamhetsutövare. Vi bidrar till livskvalitet och hållbar tillväxt i kommunen. 
 
Förslag Affärsidé:  
Västerviks Bostads AB ska på affärsmässiga grunder erbjuda tryggt, tillgängligt 
och attraktivt boende samt lokaler och service med hög kvalitet. 
 
 

Beslut Styrelsen beslutar i enlighet med förslaget. 
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 nr 10 § 5 

Mål 2018 
 
 
 
 

 
 

 

Beslut 

Styrelsen har diskuterat bolagets mål till 2020 på sin styrelsekonferens och har 
enats om följande förslag: 
 

• Ekonomisk uthyrningsgrad för bostäder om minst 98 procent 
• Driftnetto, inklusive resultatfört underhåll, om minst 500 kr/per kvm 
• Andel tillgängliga lägenheter om minst 65 procent 
• Deltagande i SIQs utmärkelse Svensk Kvalitet 2018 och 2020 
• Hållbart medarbetarbetarengagemang 83 procent 
• Serviceindex om 84 procent 

 
 
Styrelsen beslutar att fastställa de föreslagna målen. 
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 nr 10 § 6  

Budget 2018 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut 
 

Ekonomichef Agneta Henriksson och VD presenterade på förra 
styrelsemötet ett förslag till budget för 2018 som styrelsen godkände. 
 
Sedan budgeten togs har det visat sig att bolaget räknat med en avkastning 
på 4,6 procent för 2018 medan ägaren räknar med att bolaget genererar en 
avkastning på 5,6 procent. 
 
VD presenterar därför ett förslag till reviderad budget (bilaga 1). 
 
 
Styrelsen beslutar i enlighet med VDs förslag. 
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 Nr 10 § 7  

Investering Lilla 
Ringholmen 
 

 

 

Beslut 

 

 

Socialnämnden har beställt en tillbyggnad av hemtjänstens lokaler på Lilla 
Ringholmen.  
 
VD presenterar programhandlingen (bilaga 2) och föreslår styrelsen besluta att 
genomföra investeringen. 
 
 
Styrelsen beslutar i enlighet med VDs förslag. 
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 nr 10 § 8 
  
Rapporter 
 
 

VD har inga rapporter till detta extra möte. 
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 nr 10 § 9 
 
Uppföljningar Nyhetsbrev för december 2017 har skickats ut för kännedom till 

ledamöterna från affärsområdena Bygg, Teknik och Drift med 
information om pågående arbete och aktuella projekt.  
 
Bolaget har fått bygglov för bostäder på Didrikslund och 
överklagandetiden går ut i mitten av januari. VD redovisade 
hanteringen av bygglovärendet. 
 
Dalsgårdens särskilda boende i Gunnebo har också fått bygglov. 
Innan vi upphandlar entreprenaden ska kommunens beställning av 
boendet upp i kommunfullmäktige för ett nytt beslut eftersom 
hyresbeloppet behöver räknas upp sedan programhandlingen 
skrevs 2014. 
 
Styrelsen har tidigare diskuterat ett köp av fastigheten Mullskopan 
och VD informerar styrelsen om att samhällsbyggnadsenheten 
meddelat honom att en annan intressent har anmält intresse för 
tomten och har förtur på köpet.  
 

  
Styrelsen godkänner informationen. 
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nr 10 § 10 
  
Övriga frågor 
 
 
 
 
 
Nästa möte 
 
 

På Andreas Wallins initiativ diskuterar styrelsen frågan om 
konferenserna bör vara över natten och om de bör hållas på 
hemmaplan. 
 
 
 
Nästa möte hålls 31 januari 2018. 
 
 

Avslutning Ordföranden tackar för visat intresse, önskar alla en God Jul och 
avslutar mötet. 
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